
PROTOKÓŁ XII/19  
 

z XII SESJI Rady Miejskiej w Jutrosinie,  
która odbyła się dnia 26 września 2019 r., o godz. 16:30 

w sali Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji w Jutrosinie 

                          ________________________________________________________  
 
Obecni na Sesji Radni:  
 
1. Mirosław Barteczka                                                                                                                                      
2. Mariusz Grzywaczewski 
3. Mirosława Antkowiak   
4. Ireneusz Mikołajewski  
5. Halina Kaźmierska  
6. Karol Wieczorek 
7. Marek Kozica  
8. Jolanta Kapała  
9. Dawid Kaczmarek  
10. Janina Machowicz  
11. Bożena Maćkowiak  
12. Tomasz Guziołek                                                                                                                 
13. Mateusz Janicki                                                                                                                                    
14. Jola Woroch 
 
 Otwarcia – o godzinie 16:30 – XII  Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie – dokonała 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Mirosława Antkowiak. Powitała przybyłych 
Radnych, Sołtysów, Pana Burmistrza, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Dyrektorów Szkół i 
Przedszkoli oraz pozostałych gości. 
 
 Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 14 Radnych – 
większość qworum - co oznacza, że jest ona władna obradować i podejmować w pełni 
prawomocne uchwały. Nieobecność Radnego F. Małeckiego jest usprawiedliwiona. 

 
  Listy obecności Radnych oraz Sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

 
Wiceprzewodnicząca przedstawiła porządek obrad.  
 
Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie 
2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Jutrosin z działalności za okres pomiędzy 

Sesjami 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 
4. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Jutrosin na lata 2019-2022 
5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr X/51/2019 Rady Miejskiej w Jutrosinie z 

dnia 27 czerwca 2019 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
6. Podjęcie uchwały w sprawie: obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 
7. Podjęcie uchwały w sprawie: wystąpienia z Samorządowego Funduszu Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu 



8. Podjęcie uchwały w sprawie: wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 
komunikacyjnego przy drodze powiatowej P5500P w Jutrosinie 

9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Jutrosin oraz o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2019 roku 

10. Informacja Dyrektorów Szkół o programowej działalności w roku szkolnym 2018/2019 ze 
szczególnym uwzględnieniem: 
- osiągnięć dydaktycznych 
- stanu zagrożeń patologiami społecznymi 
- funkcjonowania systemu dowozu dzieci do szkół 

11. Interpelacje i zapytania 
12.  Wolne głosy i wnioski 
13.  Zakończenie obrad. 

 

         Przed omawianiem pkt porządku obrad Sesji – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – 
Pani Mirosława Antkowiak i Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Pan Mariusz 
Grzywaczewski oraz Burmistrz Miasta i Gminy Jutrosin – Pan Romuald Krzyżosiak - 
uroczyście pożegnali Pana Dariusza Stachowiaka - Dyrektora Szkoły Podstawowej w Dubinie, 
który zrezygnował z pełnienia dalej tej funkcji. 

Ad. 1  
Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie 
 
   W związku z tym, że do protokołu z poprzedniej Sesji nie wniesiono żadnych uwag 
został on przyjęty bez odczytywania. Jest do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy w Jutrosinie 
oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej.  
 
Ad. 2  
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Jutrosin z działalności pomiędzy Sesjami 

 
       Głos zajął Pan Romuald Krzyżosiak - Burmistrz Miasta i Gminy Jutrosin. Przedstawił 
sprawozdanie z działalności za okres pomiędzy Sesjami (treść sprawozdania stanowi 
załącznik do protokołu). 

Brak pytań. 

 
Ad. 3  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 

 
  Głos zajęła Pani Grażyna Niedbała – Skarbnik Miasta i Gminy Jutrosin. Przedstawiła 
zmiany po stronie dochodów i wydatków. Brak pytań ze strony Radnych, zatem 
Wiceprzewodnicząca Rady – Pani Mirosława Antkowiak odczytała projekt uchwały nr 
XII/60/2019 w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.  

 
Wyniki głosowania imiennego:  
 
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)  
ZA: Bożena Maćkowiak, Dawid Kaczmarek, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, 
Janina Machowicz, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mirosława Antkowiak, 
Tomasz Guziołek, Mariusz Grzywaczewski, Jola Woroch, Mateusz Janicki oraz Mirosław 
Barteczka 



NIEOBECNY: Fabian Małecki. 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Uchwała Nr XII/60/2019 została przyjęta przez Radę jednogłośnie.  
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Jutrosin na lata 2019-2022 
 
  Głos zajęła Pani Grażyna Niedbała – Skarbnik Miasta i Gminy Jutrosin. Uchwała ta jest 
konsekwencją zmian wprowadzanych do budżetu. Brak pytań ze strony Radnych, zatem 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Mariusz Grzywaczewski odczytał projekt uchwały nr 
XII/61/2019 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jutrosin 
na lata 2019-2022.  
 
Wyniki głosowania imiennego:  
 
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)  
ZA: Bożena Maćkowiak, Dawid Kaczmarek, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, 
Janina Machowicz, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mirosława Antkowiak, 
Tomasz Guziołek, Mariusz Grzywaczewski, Jola Woroch, Mateusz Janicki oraz Mirosław 
Barteczka 

NIEOBECNY: Fabian Małecki. 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Uchwała Nr XII/61/2019 została przyjęta przez Radę jednogłośnie.  
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5                                                                                                                                        
Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr X/51/2019 Rady Miejskiej w Jutrosinie z 
dnia 27 czerwca 2019 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
 
 Głos zajęła Pani Grażyna Niedbała – Skarbnik Miasta i Gminy Jutrosin. Uchwałą tą 
dokonujemy zmiany wielkości zaciąganego kredytu na realizację zadania „Przebudowa ul. 
Wrocławskiej i Polnej w Jutrosinie wraz z kanalizacją deszczową” z 1.300.000,00 zł. do kwoty 
1.100.000,00 zł.  Brak pytań ze strony Radnych, zatem Wiceprzewodnicząca Rady – Pani 
Mirosława Antkowiak odczytała projekt uchwały nr XII/62/2019 w sprawie: zmiany uchwały 
nr X/51/2019 Rady Miejskiej w Jutrosinie z dnia 27 czerwca 2019 roku w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego. 
 
Wyniki głosowania imiennego:  
 



ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)  
ZA: Bożena Maćkowiak, Dawid Kaczmarek, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, 
Janina Machowicz, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mirosława Antkowiak, 
Tomasz Guziołek, Mariusz Grzywaczewski, Jola Woroch, Mateusz Janicki oraz Mirosław 
Barteczka 
NIEOBECNY: Fabian Małecki. 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Uchwała Nr XII/62/2019 została przyjęta przez Radę jednogłośnie.  
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6                                                                                                                                             
Podjęcie uchwały w sprawie: obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

 Głos zajęła Pani Mirosława Antkowiak – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w 
Jutrosinie. Uchwała określa szczegółowe zasady wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasady 
tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasady promocji obywatelskich inicjatyw 
uchwałodawczych oraz formalne wymogi, jakim muszą odpowiadać składane projekty. Grupa 
mieszkańców, posiadających czynne prawo wyborcze do organu stanowiącego, może wystąpić 
do Rady Miejskiej w Jutrosinie z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą. Czynności związane 
z przygotowaniem projektu uchwały, jego rozpowszechnianiem, a także organizacją zbierania 
podpisów pod projektem uchwały, wykonuje Komitet Inicjatywy Uchwałodawczej. Komitet 
może tworzyć grupa, co najmniej 5 osób posiadających czynne prawo wyborcze do Rady 
Miejskiej w Jutrosinie. Projekt uchwały zgłoszony przez Komitet musi być zgodny z 
przepisami prawa oraz spełniać wymogi dla projektu uchwały określone w statucie Gminy 
Jutrosin. Komitet informuje Radę Miejską w Jutrosinie o wystąpieniu z inicjatywą 
uchwałodawczą, składając wniosek zawierający: oświadczenie o utworzeniu Komitetu z 
ewentualnym wskazaniem osoby lub osób uprawnionych do reprezentowania komitetu podczas 
prac Rady Miejskiej w Jutrosinie oraz adres dla doręczeń Komitetu, projekt uchwały, wykaz 
poparcia mieszkańców, w liczbie określonej ustawą o samorządzie gminnym, posiadających 
czynne prawo wyborcze do organu stanowiącego, zawierający imię i nazwisko, adres 
zamieszkania oraz podpis mieszkańca. Przewodniczący Rady Miejskiej w Jutrosinie w terminie 
7 dni przekazuje projekt uchwały Burmistrzowi Miasta i Gminy Jutrosin, w celu jego analizy 
pod względem formalnoprawnym oraz wykaz podpisów mieszkańców popierających projekt, 
w celu ich weryfikacji pod kątem zgodności. Burmistrz Miasta i Gminy Jutrosin w terminie 14 
dni od dnia złożenia projektu uchwały, przekazuje Przewodniczącemu Rady Miejskiej i 
zamieszcza na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej informację o rzeczywistej 
liczbie podpisów mieszkańców złożonych pod projektem uchwały. Projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem, spełniający wymogi formalnoprawne, jest zamieszczany przez Burmistrza 
Miasta i Gminy na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej wraz z informacją o 
zawiązaniu się Komitetu. Komitet samodzielnie prowadzi kampanię promocyjną, mającą na 
celu przedstawienie i wyjaśnienie treści projektu, będącego przedmiotem inicjatywy 
uchwałodawczej. Projekt uchwały Przewodniczący Rady kieruje na posiedzenie właściwych 
Komisji Rady celem zaopiniowania, a następnie wprowadza do porządku obrad Sesji Rady 
Miejskiej w Jutrosinie. Przewodniczący Rady zawiadamia pisemnie, za pośrednictwem 
operatora pocztowego lub poczty elektronicznej Komitet o terminie posiedzeń Komisji Rady 
oraz Sesji, na którym złożony projekt będzie rozpatrywany, co najmniej 7 dni przed ich 
rozpoczęciem. Osoba lub osoby reprezentujące Komitet, a także poszczególni członkowie 



Komitetu mogą zabierać głos na posiedzeniach Komisji oraz Sesji Rady w sprawach 
dotyczących projektu, w szczególności przedstawiając jego założenia i uzasadnienie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Jutrosinie zawiadamia pisemnie Komitet o sposobie 
rozpatrzenia projektu uchwały. Informacja ta również zamieszczona zostaje na stronie 
internetowej Biuletynu Informacji Publicznej. Projekt uchwały zgłoszony w ramach 
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej może zostać wycofany w każdym czasie, przed 
poddaniem go pod głosowanie. Wycofanie projektu uchwały następuje na podstawie złożonego 
do Rady Miejskiej w Jutrosinie pisemnego oświadczenia podpisanego przez wszystkich 
członków Komitetu.  

Brak pytań ze strony Radnych, zatem Wiceprzewodnicząca Rady – Pani Mirosława 
Antkowiak odczytała projekt uchwały nr XII/63/2019 w sprawie: obywatelskiej inicjatywy 
uchwałodawczej. 

 
Wyniki głosowania imiennego:  
 
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)  
ZA: Bożena Maćkowiak, Dawid Kaczmarek, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, 
Janina Machowicz, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mirosława Antkowiak, 
Tomasz Guziołek, Mariusz Grzywaczewski, Jola Woroch, Mateusz Janicki oraz Mirosław 
Barteczka 
NIEOBECNY: Fabian Małecki. 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Uchwała Nr XII/63/2019 została przyjęta przez Radę jednogłośnie.  
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7                                                                                                                                                 
Podjęcie uchwały w sprawie: wystąpienia z Samorządowego Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu 

 

   Głos zajęła Pani Paulina Drozdowska – Sekretarz Miasta i Gminy Jutrosin. Zgodnie z 
ustawą z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady gminy 
należy między innymi podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 
przekraczających zakres zwykłego zarządu. Do takich spraw zalicza się tworzenie i 
przystępowanie do spółek i spółdzielni oraz rozwiązywanie i występowanie z nich. Fundusz 
Poręczeń Kredytowych sp. z o.o. w Gostyniu prowadzi działalność w zakresie poręczania 
kredytów i pożyczek zaciąganych przez małe i średnie przedsiębiorstwa na cele związane z 
prowadzeniem działalności gospodarczej. Udziały w Spółce posiada 38 Wspólników. Kapitał 
zakładowy stanowi 16 410 000,00 zł. i dzieli się na 1641 udziałów o wartości nominalnej           
10 000,00 zł. Gmina Jutrosin jest mniejszościowym udziałowcem posiadającym 1 udział, 
stanowiący 0,06 % wartości całego kapitału zakładowego. Zgodnie z § 5 Uchwały Nr 
III/12/2018 Rady Miejskiej w Jutrosinie z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie szczegółowych 
zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez 
Gminę Jutrosin, Burmistrz Miasta i Gminy Jutrosin został upoważniony do zbywania udziałów 
i akcji w spółkach. Ze względu na brak możliwości dokapitalizowania Funduszu w 2019 roku 
w postaci wykupu dodatkowych udziałów przez Gminę Jutrosin oraz z uwagi na to, iż usługi 



świadczone przez Spółkę nie są zadaniami własnymi gminy, podjęte zostały działania 
zmierzające do zbycia udziału posiadanego przez Gminę Jutrosin.  

             Brak pytań ze strony Radnych, zatem Wiceprzewodniczący Rady – Pan Mariusz 
Grzywaczewski odczytał projekt uchwały nr XII/64/2019 w sprawie: wystąpienia z 
Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu. 

 
Wyniki głosowania imiennego:  
 
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)  
ZA: Bożena Maćkowiak, Dawid Kaczmarek, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, 
Janina Machowicz, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mirosława Antkowiak, 
Tomasz Guziołek, Mariusz Grzywaczewski, Jola Woroch, Mateusz Janicki oraz Mirosław 
Barteczka 
NIEOBECNY: Fabian Małecki. 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Uchwała Nr XII/64/2019 została przyjęta przez Radę jednogłośnie.  
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8                                                                                                                                             
Podjęcie uchwały w sprawie: wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 
komunikacyjnego przy drodze powiatowej P5500P w Jutrosinie 

 Głos zajęła Pani Paulina Drozdowska – Sekretarz Miasta i Gminy Jutrosin. W oparciu 
o ustawę z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, Rada Miejska dla zaspokojenia 
potrzeb mieszkańców wskazuje w formie uchwały wstępne miejsce lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego. Zarządca drogi jest zobowiązany uwzględnić uchwałę Rady 
Miejskiej i zadecydować o ostatecznej lokalizacji takiego przystanku uwzględniając charakter 
drogi oraz warunki bezpieczeństwa ruchu drogowego. Ustanowienie nowego przystanku 
komunikacyjnego następuje z uwzględnieniem potrzeb związanych z organizacją dowozu 
dzieci do szkoły podstawowej na terenie Miasta i Gminy Jutrosin i ma być uzupełnieniem dla 
już istniejących i funkcjonujących przystanków komunikacyjnych dla autobusów szkolnych. 
Lokalizacja nowego przystanku poprawi bezpieczeństwo uczestników ruchu drogowego, w 
szczególności przewożonych uczniów. 

             Brak pytań ze strony Radnych, zatem Wiceprzewodnicząca Rady – Pani Mirosława 
Antkowiak odczytała projekt uchwały nr XII/65/2019 w sprawie: wstępnego miejsca 
lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej P5500P w 
Jutrosinie 

 
Wyniki głosowania imiennego:  
 
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)  
ZA: Bożena Maćkowiak, Dawid Kaczmarek, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, 
Janina Machowicz, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mirosława Antkowiak, 
Tomasz Guziołek, Mariusz Grzywaczewski, Jola Woroch, Mateusz Janicki oraz Mirosław 
Barteczka 



NIEOBECNY: Fabian Małecki. 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Uchwała Nr XII/65/2019 została przyjęta przez Radę jednogłośnie.  
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9                                                                                                                                       
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Jutrosin oraz o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2019 roku 

Głos zajął Pan Romuald Krzyżosiak – Burmistrz Miasta i Gminy Jutrosin. 
Poinformował o procentowych wykonaniach budżetu w I półroczu 2019 roku. I tak też dochody 
budżetowe Miasta i Gminy Jutrosin wykonano w 54,14%. Należności pozostałe do zapłaty, 
zaległości w podatkach pobieranych przez Urzędy Skarbowe oraz nadpłaty to kwoty 
755.706,47 zł. oraz 1.139,55 zł. W okresie sprawozdawczym na zaległości podatkowe 
wystawiono 281 upomnień i 112 tytułów egzekucyjnych. Na dzień sprawozdawczy 
zahipotekowano należności na kwotę 592.091,47 zł. z tytułu podatku od nieruchomości, 
podatku od środków transportowych oraz podatku rolnego. 

 
Wydatki budżetowe Miasta i Gminy Jutrosin zostały zrealizowane w I półroczu 2019 

roku w 45,12%. 
 
Zadłużenie gminy na dzień 30.06.2019r. 
 
- kredyt w Banku Spółdzielczym w Jutrosinie z przeznaczeniem na sfinansowanie deficytu i 
spłatę zobowiązań w kwocie 2.000.000,00 zł. - zadłużenie na 30.06.2019r. wynosi 430.000,00 
zł. 
 
- kredyt w Banku Spółdzielczym w Jutrosinie z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania „Sala 
sportowo-widowiskowa w Szkaradowie” w kwocie 1.800.000,00 zł. – zadłużenie na 
30.06.2019r. wynosi 750.000,00 zł. 
 
- pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Poznaniu z przeznaczeniem na budowę kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w 
miejscowościach Śląskowo i Nowy Sielec w kwocie 1.699.999,76 zł. – zadłużenie na 
30.06.2019r. wynosi 1.015.999,76 zł. 
 
- pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Poznaniu z przeznaczeniem na budowę kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w 
miejscowości Domaradzice w kwocie 1.956.846,58 zł. – zadłużenie na 30.06.2019r. wynosi 
1.828.846,58 zł. 
 
- kredyt w Banku Spółdzielczym w Jutrosinie z przeznaczeniem na przebudowę drogi gminnej 
w Jeziorach w kwocie 1.300.000,00 zł. – zadłużenie na 30.06.2019r. wynosi 1.235.000,00 zł. 
 
Wszystkie należne raty z tytułu kredytów  i pożyczek w kwocie ogółem 776.000,00 zł. zostały 
uregulowane w terminie. 
 



Zadłużenie gminy z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek na dzień sprawozdawczy wynosi 
– 5.259.846,34 zł. 

 
Do informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Jutrosin za I półrocze 2019 roku 
dołączono informację o przebiegu wykonania planów finansowych za I półrocze 
samorządowych instytucji kultury: Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji w Jutrosinie i 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Jutrosinie. 

 
Cała informacja odnośnie wykonania budżetu Miasta i Gminy za I półrocze 2019 roku stanowi 
załącznik do protokołu. 

 
Brak pytań ze strony Radnych. 
 
Ad. 10 
Informacja Dyrektorów Szkół o programowej działalności w roku szkolnym 2018/2019 ze 
szczególnym uwzględnieniem: 
- osiągnięć dydaktycznych 
- stanu zagrożeń patologiami społecznymi 
- funkcjonowania systemu dowozu dzieci do szkół 
 

Głos zajęli: Pani Dominika Ugorek (Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jutrosinie), Pani 
Anna Kaczmarek (Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dubinie) oraz Pani Irmina Gilicka-Zalas 
(Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szkaradowie), która oprócz swojej informacji przedstawiła 
również - w zastępstwie Pana Jana Boruckiego – Dyrektora Zespołu Szkół im. Jana Pawła II 
w Jutrosinie – informację z działalności tejże placówki. 

  
Informacje stanowią załączniki do protokołu.  
 
 Na koniec p. Burmistrz podziękował Dyrektorom za złożone informacje i życzył 
dalszej owocnej współpracy. 
 

Ad. 11                                                                                                                                           
Interpelacje i zapytania 

 

- p. T. Guziołek – wysłuchaliśmy szeregu sprawozdań dotyczących szkół. Jednym z punktów 
tych sprawozdań było funkcjonowanie systemu dowozu dzieci do szkół. Poruszam ten temat, 
ponieważ dzieci z miejscowości, którą reprezentuję, czyli Rogożewa, od wielu już lat odkąd ja 
pamiętam, dojeżdżają do szkoły zawsze jako pierwsze. Kilka lat temu grupa rodziców prosiła 
poprzedniego Burmistrza – p. Zbigniewa Koszarka, żeby te dojazdy zostały zmienione, w taki 
sposób, żeby zapanowała pewna zmienność odnośnie godzin odbioru dzieci z poszczególnych 
wiosek. Niestety przez te 5 lat odpowiedź przewoźnika, czy też z Urzędu Miasta i Gminy w 
Jutrosinie wyglądała w sposób ”nie da się, bo się nie da”. Ale to nie jest żadna odpowiedź w 
stosunku do mieszkańców.  

   Mam prośbę do obecnego Burmistrza,  żeby zająć się tym tematem dowozów dzieci. 
Jeżeli jest to możliwe, żeby wprowadzić zmienność godzin odbioru dzieci w poszczególnych 
wioskach. Jak uczestniczyliśmy w spotkaniach przedwyborczych, już ten temat był poruszany. 
Mieszkańcy Rogożewa bardzo się interesują tym tematem. Uważają, że ich dzieci są w jakiś 
sposób pokrzywdzone, bo cały czas dojeżdżają jako pierwsze. Uważają również, że jest 
możliwość zmiany tych godzin, nie zmieniając w żaden sposób kilometrów przejazdu autobusu, 
co by miało jakiś wpływ na dopłaty do przejazdów w danym roku szkolnym.  



   Chciałbym zaprosić p. Burmistrza na spotkanie z mieszkańcami Rogożewa w celu 
wyjaśnienia tej sprawy, czy da się coś w ogóle  zmienić i jakie są faktyczne przeciwskazania, 
żeby te odjazdy nie były zmienione w innym układzie. Będę z p. Burmistrzem w stałym 
kontakcie w tym temacie; 

 

- p. I. Mikołajewski – mam taką gorącą prośbę, żeby jeszcze raz przemyśleć godzinę 
rozpoczęcia Sesji; koledzy, koleżanki Sołtysi, panie i panowie Dyrektorzy – godz. 16:30 – jak 
Oni są od rana w pracy i jeszcze nie wiadomo też o której się skończy ta Sesja - to jest naprawdę 
już długo. Zróbmy coś dla tych ludzi, żeby troszeczkę wcześniej ona była; 

 

-  p. M. Janicki – mieszkańcy Jezior bardzo często interweniują o załatanie dziur w drodze, plus 
droga, tzw. „zapłocie”. Część tej drogi wykonali mieszkańcy we własnym zakresie. Ale jest 
tam nieuregulowany status własności. Mieszkańcy proszą również o postawienie lamp. 
Moglibyśmy się tutaj wspólnie z p. Burmistrzem i p. Pauliną zająć tym tematem; 

 

-  p. Burmistrz – tej sprawie przyjrzę się, jak tam z tymi sprawami własności wygląda; natomiast 
tę sprawą dowozów znamy. Były u mnie panie, panowie też. Rozmawialiśmy. Ale z tych 
rozmów wynika też, że tam informacja była. Rozmawiałem z przewoźnikiem i nie będę 
powtarzał tych argumentów, bo myślę, że tutaj kolega Radny te argumenty przewoźnika zna, 
dlaczego te dojazdy wyglądają tak, a nie inaczej. Jestem jak najbardziej za tym żeby zrobić 
zebranie, żeby skonfrontować wszystkie osoby i tę sprawę sobie wyjaśnić, bo to nie chodzi o 
to, że jest z czyjeś strony zła wola, tylko żebyśmy nie robili dodatkowych kursów i nie 
generowało to kosztów. Ale jestem do dyspozycji mieszkańców Rogożewa, bardzo chętnie się 
spotkam.  

 

Brak więcej interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 12                                                                                                                                                   
Wolne głosy i wnioski 

 

- p. T. Guziołek –  kilka miesięcy temu był poruszany temat zbiornika retencyjnego. Jak sprawa 
obecnie wygląda jeśli chodzi o zbiornik retencyjny? 

 

- p. Radca prawny – jeśli chodzi o zbiornik retencyjny, byliśmy z p. Burmistrzem i grupą osób 
we Wrocławiu i rozmawialiśmy z jednym z Wicedyrektorów „Wód Polskich”, który się tymi 
sprawami zajmuje. Przedstawiliśmy swoje argumenty i mamy zapewnienie od tego p. 
Wicedyrektora, że przyjrzą się tej sprawie i będziemy dalej rozmawiać. Na razie jakiś planów, 
jeśli chodzi o zagospodarowanie tego terenu „Wody Polskie” nie mają, ale myślą o 
fotowoltaice. Na dzień dzisiejszy to są tylko ich plany, to nie są żadne konkretne działania. 
Rozmowy trwają. Jeżeli p. Burmistrz otrzyma jakąś wiadomość, to Państwo Radni zostaną 
poinformowani; 

 

- p. M. Antkowiak – ten temat co do godziny, to będziemy musieli podjąć na Komisjach 
przyszłych, a kolejna Sesja odbędzie się 24 października 2019 roku jeszcze o godz. 16:30. 



 

Brak więcej wolnych głosów i wniosków. 

 

Ad. 13                                                                                                                                          
Zakończenie obrad 

 O godz. 18:45 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Mirosława Antkowiak 
zakończyła obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie.  

 

Protokołowała: 

Katarzyna Zuziak 

 


